

17/11/2022

AVIS AUX USAGERS N°13/2022

* * *

FESTIVAL DE LA GASTRONOMIE

Animation Atelier Cuisine

Début : 19/11/2022 – 09h00

Fin : 19/11/2022 – 17h30

À la suite d'un changement de programme imprévu, un atelier de cuisine en plein air sera organisé par l'Office de Tourisme le 19 novembre 2022 à la Marina Fort Louis.

Le public est invité à venir profiter des festivités pour (re)découvrir la cuisine locale et la diversité culinaire du territoire dans le cadre d'une expérience unique avec des chefs venus des quatre coins du monde en s'inscrivant aux ateliers : www.festival-st-martin.com

Des contraintes sont ainsi à prévoir à la marina du 17/11/2022 – 17h00 au 20/11/2022 – 17h00 en terme d'accessibilité aux places de parking et d'accostage sur le Ponton « I » adjacents aux limites du périmètre de sécurité de l'évènement.

Nous vous remercions de votre compréhension.

Pour tous renseignements, veuillez contacter la Capitainerie au : Tel. 05.90.77.31.26 ou canal VHF 16

Diffusion : Bateaux présents, Affichage Capitainerie, Web www.marinafortlouis.com

NOTICE TO MARINA USERS N.13/2022

* * *

CULINARY FESTIVAL

Live Cooking Workshop Event

Start : 19/11/2022 – 09:00 hrs

End : 19/11/2022 – 17:30 hrs

Following an unforeseen change of program, an outdoor cooking workshop organized by the St. Martin Tourist Office will be taking place on November 19th, 2022 at Marina Fort Louis as part of "The Saint Martin Culinary Festival": www.festival-st-martin.com

The public is invited to partake in the festivities to (re)discover the local cuisine and the islands culinary diversity by enjoying a unique experience with chefs from around the world by registering for one of our live cooking workshops.

Restrictions are to be expected at the marina between Nov. 17th – 5:00 pm to Nov. 20th - 5:00 pm in terms of vehicle access to parking and berthing on the "I" Dock adjacent to the security perimeter of the event.

We thank you for your understanding.

For further enquiries, please contact the Marina office at : Ph. 05.90.77.31.26 or VHF channel 16